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§ 1  
Mötets öppnande 
Ordförande förklarar mötet öppet. En presentationsrunda följer.  

§ 2  
Justering av dagens protokoll 
Sebastian Malmqvist utses att tillsammans med ordföranden justera dagens protokoll. 

§ 3  
Godkännande av föredragningslista 
Föredragningslistan godkänns. 

§ 4  
Anmälan av protokoll och beslut 
a) Föregående protokoll 2024:08 
b) PD-beslut TH 2024:02 Överföring av medel 
c) PD-beslut TL 2024:08 Överföring av medel 
 
Protokollet och besluten läggs till handlingarna. 

§ 5  
Beslut om vice ordförande i Utbildningsnämnden Dentmed 
Karin Garming Legert föredrar ärendet.  

Utbildningsnämnden Dentmed beslutar: 

att utse Nikolaos Christidis till vice ordförande i UN Dentmed, att gälla från 2025-02-13 
tills vidare. 

§ 6  
Rapport från SSK 
Elisabeth Augustinsson Palmqvist informerar om arbetet som skett under 2024 inom den 
studiesociala kommittén. SSK träffas 2-3 gånger per termin; det ingår lärarrepresentanter, 
varav en är verksamhetschef för Universitetstandvården, samt studentrepresentanter som 
tillför mycket. SSK är ett forum där lite obekväma ämnen kan tas upp och diskuteras även 
om alla frågor inte går att lösa. Frågor som SSK har arbetat med under föregående år 
inkluderar: 

- Undervisningsrelaterade frågor, både teoretiska och kliniska 

- Samarbetet mellan lärare och studenter 

- Funkisintygen och hur de fungerar, OF har gjort en enkät om detta som SSK 
diskuterat 

- Tillgång till mensskydd och byte av kläder då en majoritet av studenterna är kvinnor 

- Studentengagemang/kursenkäter 
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§ 7  
Beslut om nya återrapportering för 2024 och kvalitetsplaner för 2025 
Bilaga: Återrapport och kvalitetsplaner dnr 1-193/2025 (TL), 1-194/2025 (TH), 1-195/2025 
(KUT), 1-196/2025 (Institutionen för odontologi) 

Karin Garming Legert, Sebastian Malmqvist och Nikolaos Christidis föredrar ärendet 

Institutionen och programmen ska återrapportera utbildningsuppdraget för 2024 och 
kvalitetsberättelse för 2024/kvalitetsplan för 2025 till Kommittén för utbildning. Beredning 
har skett i Beredningsgruppen för utbildningsfrågor. 

Vid genomgången lyfts problemet med bristande patienttillgång (antal och rätt patienter) 
på Universitetstandvården, vilket kan påverka utbildningens kvalitet. Detta ska förtydligas i 
återrapportens avsnitt om effektivt resursutnyttjande. 

Utbildningsnämnden Dentmed beslutar: 

att fastställa att fastställa återrapporten och kvalitetsplanerna enligt förslag och med 
tillägget ovan. 

§ 8  
Rapport om genomströmning 
Paula Karlsson presenterar statistik avseende genomströmning på tandhygienist- och 
tandläkarprogrammet (poängproduktion, examensfrekvens och aktivitet på förväntad 
studietermin). För tandhygienistprogrammet varierar genomströmningen relativt mycket 
mellan de olika studentkullarna. För tandläkarprogrammet är genomströmningen bättre för 
urvalsgruppen TAPIL än för betygs- och högskoleprovsgruppen.  

§ 9  
Utvärdering TAPIL  
Dnr 1-197/2025 

Paula Karlsson informerar om uppföljningen av det alternativa urvalet TAPIL för 
antagningsomgångarna 2016-2018, i enlighet med KI:s riktlinjer för användningen och 
kvalitetssäkringen av lokalt beslutade urvalsgrunder. Dokumentet är under arbete och 
kommer att fastställas av TAPIL-kommittén innan deadline den 28 februari.  

§ 10  
Information från avnämaren 
Punkten utgår. 

§ 11  
Information från studentkåren  
Studentrepresentanterna meddelar att överlämning av styrelseposter pågår. Vid det första 
utskottsmötet för utbildningsutskottet har svarsfrekvensen på kursenkäterna diskuterats. 
Vissa incidenter inom undervisningen/kliniken har inte anmälts, vilket gör det svårt att följa 
upp dem – processen för detta håller på att ses över. Karin Garming Legert informerar att 
det har kommit in flera ärenden i IA, så OF:s arbete har gett effekt. OF jobbar med förnyelse 



 

 

Utbildningsnämnden Dentmed 

Protokoll 2025:01 
Sammanträde 2025-02-13 

4 (4) 

av fanan. Kåren har även arbetat med att se till att OF-medlemmarna kommer in i olika 
system.  

§ 12  
Information om internationalisering 
Jonas Erdenborg informerar att tre tandhygieniststudenter är på utbyte, två i Lissabon, en i 
Rom. De har precis påbörjat utbytet som fungerar bra; de är på kliniken och har träffat 
patienter. Det är två inresande från Lissabon och en från Köpenhamn. De inresande 
tandhygieniststudenterna deltar bland annat i en undervisningsaktivitet med 
tandläkarstudenter.  

Nikolaos Christidis informerar att det är 14 utresande och 16 inresande studenter på 
tandläkarprogrammet. Flera internationaliseringsaktiviteter är planerade under våren, till 
exempel med inkommande lärare från Makerere och Harare. 

§ 13  
Övriga frågor 
Inga övriga frågor. 

 

 

Vid protokollet 

Paula Karlsson 

Justeras Justeras 

Karin Garming Legert Sebastian Malmqvist 
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